

Referat af

Bestyrelsesmøde i Distrikt Bornholm.

Mødetid	Tirsdag d.11.09.18. kl.19.00 .
Sted:	NLR.
Deltagere:	Ole, Hanne MBR, Stine NEXØ, Kina VNKR, Tanja F. og Helle K.H. NLR, Helle NBKR, Dorthe, Karen-Lisbeth og Anette.
Afbud:	Ann Charlott NBKR og Johnny ØMKR.

Indholdsfortegnelse

01. Godkendelse af referat	2
02. Orientering fra DRF	2
03. Økonomi.....	2
04. Formand.....	2
05. Stævner.....	2
06. Distriktets hjemmeside.....	3
07. Kurser.....	3
08. Nyt fra klubberne	3
09. Eventuelt	3
10. Næste møde.....	4

01. Godkendelse af referater (2 x d.24.04.18.)

Begge referater godkendt. (Årsmøde).

02. Orientering fra DRF

a. 30/9-18: Reglements møde i Middelfart.

Hvert distrikt må møde med 1 person. Disciplinudvalgene + Sportschefen vil være repræsenteret. Ole tager ikke afsted – har andre lyst ?

Henrik Jørgensen fra Distr.1 har spurgt, om han må ”tage” Bornholm’s plads / repræsentere Bh. Hvis vi fremover har nogle punkter/synspunkter, vil han gerne fremføre dem. Vi siger Ja tak til Henrik – han må selv tjekke med Sportschefen, at det er ok.

b. Kina har hos DRF efterlyst et link til LIVE2 i fht. Resultater fra 2017 (dem, der har kørt på event).

03. Økonomi

Det går iflg. Karen-Lisbeth stille og roligt.

2 Militarystævner under Distr.6 i 2018.

04. Formand

a. Mail fra Bornholms Idrætsråd.

Mail vedr. billetter til Bornholmslinjen. Klubberne må selv overveje, hvorvidt de vil være med og hvordan det skal foregå.

Kina har fået henv. fra Kennet vedr. sponsorer. Overvejer distriktet at kontakte

Bornholmslinjen i forb.m. sponsorater, når nu Færgen ikke kan sponsere rejser længere til bl.a. Militarytruppen ?

Distriktsbestyrelsen arbejder videre med dette, men henviser i øvrigt til aftalen med Bornholms Idrætsråd for foreninger / klubber.

05. Stævner

a. Evaluering af Distriktsmesterskaber 2018.

BM i Dressur afholdtes i MBR. Ærgerligt, at der ikke er flere til start => Økonomien ikke prangende – kun et lille overskud (halvdelen ifht. sidste år). 3 dommere fra Jylland + 1 fra Sjælland (hotelovernatninger). Æresdækkener i forkerte str. – er dog blevet rettet.

BM i Spring afholdtes i NLR. Forløb godt. Lidt glat i ridehallen (opvarmningsbane).

Banadesigner pris 4.000,-kr. (rejser i egen bil), men bor privat.

b. Springgebyrer.

Det er noget bøvl – man kan ikke se i equipe, hvor mange gebyrer folk har betalt.

DRF GO og Equipe kommer forhåbentlig til at kunne kommunikere bedre sammen.

c. Mail fra DRF.

NEXØ har fået mail fra DRF i fbm. gebyrer på springklasser. Ole har mailet tilbage men ikke fået svar endnu.

- d. Torben´s Cup.
Skal afvikles i NLR som D-stævne. I Spring kan man udskrive som B12, når det er holdcups. Dvs. udskrives i de samme klasser som ellers.
”Torben” vil gerne sponsere igen, men vil gerne have en ændring, så 1 rytter f.eks. må ride flere heste på samme hold.
Eks. 1 rytter må gerne starte på 2 forskellige hold. Skal det være på forskellige heste??
- e. Evalueringsmøde.
I 2017 havde vi et godt Evalueringsmøde, så det bliver afviklet på samme måde i 2018.
1 stævneansvarlig fra hver klub og alle Officials + distriktets stævneansvarlige.
Torsdag d.15/11 kl. 19.00 i MBR – Lukket Stævneevalueringsmøde.
- f. Rosenparade.
27-28/10 i VNKR.

06. Distriktets hjemmeside

Klubberne skal huske at lægge links til GO (tilmelding) og Equipe (program). På FB lægges links kun på Distrikt 6-siden, ikke på de enkelte klubbers side.

07. Kurser

24/9 : Karina Weise på Dommerkursus.
29/9 : Susan på Stildommerkursus.
27/10 : Kursus/møde for vores TD´ere.
27/10 : D-Springdommerkursus.
17-18/11 : D-Banedesignerkursus.
Ole har indstillet Laura Kowsky som TD´er. Gerne flere nye på vej.
Ønske om kursus for undervisere => Ole skriver til DRF.

08. Nyt fra klubberne

MBR : Velafsluttet Klubm. 3.Mini-stævne afholdes i sept., alle har været succesfulde. 15/9 holdes Pokalfest.
NLR : Hubertusjagt + Torben´s Cup i nov. Helle + Tanja + Tanja i Stævneudvalget.
NBKR : Klubm. gik fint, dog lidt problemer ved placeringer i Højdespring. 14/9 Pokalfest. 6-7/10 D-Dressur-/Springstævne. Flis er lagt på i ”Kravlegården”. I øvrigt meget stille.
VNKR : Klubm. var en hyggelig weekend, dog lidt få springryttere. 8/9 Medlemsfest m. 45 deltagere. 15/9 Arbejdsdag.
NEXØ : Pinse-Dressurstævnet gik rimeligt. 8-9/9 Klubm. 15/9 Pokalfest m. mange deltagere. 23/9 D-Spring. 26/9 Arrangement m. Hestetandlæge Mette Aarup, åbent for alle.
ØMKR: %

09. Eventuelt

Intet nyt.

10. Næste møde

Mandag d. 03.12.18. kl.19.00 i VNKR

m. General sekr. i DRF Jakob Gullmann for D6-bestyrelsen +Officials (Ole inviterer disse).

Referat v/ Dorthe Mogensen + Anette Sorth-Olsen.